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DEN NORSKE KIRKE 
Bekkelaget og Ormøy menighetsråd 
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Saksliste 
Bekkelaget og Ormøy menighetsråd 
- Unntatt offentlighet  

Møtedato: 27.10.2021 kl. 18:00 

Møtested: Bekkelaget kirke 

Arkivsak: 19/00138 

 
Eventuelt forfall må meldes snarest på tlf +47 95055939 eller e-post 
jg233@kirken.no.  
 

SAKSLISTE   

Godkjenning av innkalling og saksliste 

Godkjenning av protokoll 

Saker til behandling 

72/21 17/00361-10 
Menighetens frivillighetsfest - uke orientering og fordeling 
av oppgaver - Unntatt etter offentlighetsloven Offl. § 14 1. 
ledd 

73/21 20/00154-10 
Vennskapsmenighetskomiteen okt 2021 - endring av 
komitemedlemmer. 

74/21 21/00125-6 
Rapport fra BOSE til MR møte 27. okt 2021 - Unntatt etter 
offentlighetsloven Offl. § 13 1. ledd, jf. fvl. § 13 1. ledd nr. 2 

75/21 21/00769-2 Økonomiforientering menighetsregnskap jan  - sept 2021 

76/21 21/01227-2 Samleregnskap Bekkelaget og Ormøy sokn 2020 

77/21 18/00062-13 
Oppsummering og faktura for arbeidet på Ormøy kirke 
2021 

78/21 21/01228-1 Utlysning av stilling etter nåværende diakon 

79/21 21/01226-3 Uro i KfiO - høsten 2021 

80/21 21/00181-4 Orienteirngssaker til MR møte 27. okt 2021 

81/21 21/00095-8 Eventuelt MR møte 27. okt 2021 

Orienteringssaker 

Eventuelt 

82/21 21/00127-7 
Referater og protokoller fremlagt for menighetsrådet 27. okt 
2021 

 
 Bekkelaget , 23.10.2021 
 
 
Trond Skard Dokka 
Leder 
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John A. Gjertsen 
møtesekretær 
 



 Saker til behandling -  Menighetens frivillighetsfest - uke orientering og fordeling av oppgaver :

Dette punktet på sakslisten er unntatt offentlighet.



73/21 Vennskapsmenighetskomiteen okt 2021 - endring av komitemedlemmer. - 20/00154-10 Vennskapsmenighetskomiteen okt 2021 - endring av komitemedlemmer. : Vennskapsmenighetskomiteen okt 2021 - endring av komitemedlemmer.

 

DEN NORSKE KIRKE 
Bekkelaget og Ormøy menighet 

 
 

 
 

SAKSFRAMLEGG 
 
 

Saksbehandler Klasse Saksmappe Gradering 

John A. Gjertsen 641 20/00154-10 Ugradert   

 
 

 
 
 

Vennskapskomiteen okt 2021 - endring av komitemedlemmer. 
 
  
 
         
 

Saksframlegg 
Menighetsrådsmedlem Kari Hirth har bedt om å få trekke seg fra vennskapskomiteen. 
 
Rådet takker Kari for hennes innsats i komiteens arbeid. 
 
…. har stilt seg til disposisjon for å representere rådet i vennskapskomiteen. 
 

Forslag til vedtak 
…. går inn som representant i vennskapsmenighetskomiteen for menighetsrådet, og sitter til 
nytt menighetsråd trer i kraft 2023. 
 
 
 
 

Forslag til vedtak 
 
 
 

Råd/utvalg Saksnummer Møtedato 

Bekkelaget og Ormøy menighetsråd            27.10.2021 



73/21 Vennskapsmenighetskomiteen okt 2021 - endring av komitemedlemmer. - 20/00154-11 Saksprotokoll

 

DEN NORSKE KIRKE  

 

 

SAKSPROTOKOLL 

 
 
Arkivsak-dok. 20/00154 
Arkivkode  
Saksbehandler John A. Gjertsen 

 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Bekkelaget og Ormøy menighetsråd 27.10.2021 73/21 

 
 
 
Vennskapsmenighetskomiteen okt 2021 - endring av komitemedlemmer. 
 

 
Bekkelaget og Ormøy menighetsråd har behandlet saken i møte 27.10.2021 sak 73/21 
 

Møtebehandling 

Kari takkes for sin innsats i komiteen. 
 

Vedtak  

Det lyktes ikke å finne en representant, saken utsettes til neste møte. AU jobber med  finne 
en representant. 
 
 



 Saker til behandling -  Rapport fra BOSE til MR møte 27. okt 2021 :

Dette punktet på sakslisten er unntatt offentlighet.



75/21 Økonomiforientering menighetsregnskap jan  - sept 2021 - 21/00769-2 Økonomiforientering menighetsregnskap jan  - sept 2021 : Økonomiorientering menighetsregnskap jan  - sept 2021

 

DEN NORSKE KIRKE 
Bekkelaget og Ormøy menighet 

 
w 

 
 

SAKSFRAMLEGG 
 
 

Saksbehandler Klasse Saksmappe Gradering 

John A. Gjertsen 131 21/00769-2 Ugradert   

 
 

 
 
 

Økonomiorientering menighetsregnskap jan - sept 2021 
 
  
 
         
 

Saksframlegg 
I korte trekk er økonomien i menigheten så langt god og situasjonen er tilfredsstillende. 
 
Vi budsjetterte med et Covid-budsjett som la til grunn veldig lite aktivitet og som skulle 
revideres når vi viste mer om åpning. Men av hensyn til andre oppgaver og prosesser i høst, 
er. i samråd med AU, budsjettrevideringen tilsidesatt. Så mellom regnskap og budsjett vil 
forekomme. Det er derfor viktig at avvik på nye kostnader utenfor budsjett forankres i MR og 
forklares nærmere.  
 
De siste ukene merker vi på antall bilag og utgifter at aktivitetene tar seg opp, men at det er 
for tidlig å si noe om hva sluttresultatet blir. Avvik i forhold til budsjett kommenteres etter 
regnskapet. 
 

Råd/utvalg Saksnummer Møtedato 

Bekkelaget og Ormøy menighetsråd 75/21 27.10.2021 



75/21 Økonomiforientering menighetsregnskap jan  - sept 2021 - 21/00769-2 Økonomiforientering menighetsregnskap jan  - sept 2021 : Økonomiorientering menighetsregnskap jan  - sept 2021

  

 
 

 
 
  



75/21 Økonomiforientering menighetsregnskap jan  - sept 2021 - 21/00769-2 Økonomiforientering menighetsregnskap jan  - sept 2021 : Økonomiorientering menighetsregnskap jan  - sept 2021

  
Forklaring på avvik 
 
Inntekter: 

 
 
Utgifter 
 
Lønn 
Foreløpig mindreforbruk som følge av reduserte vikarmidler på kr. 80 000. 
 
Kjøp av varer og tjenester: 
Vi har brukt kr. 868 091, budsjettert kr. 820 740, avvik kr. 47 351. I hovedsak skyldes 
avvikene: 
  
Konto Kommentar 
  
31120 Aktivitetsmateriell. Merforbruk kr. 12 206. Hovedsak innkjøp av 

førstehjelpsutstyr og hjertestartere. 
31150 Mat til aktiviteter og bevertning. Underforbruk kr. 65 000. I hovedsak fordi det 

ikke ble hjemmeleir for konfirmantene, men at mat er i konto 31160 (neste 
linje) og at middagstilbud aldri ble startet opp igjen etter covid. Samtidig er det 
budsjettert mer slik at man kan samles v. gjenåpning, men mye av dette er 
enda ikke fakturert enda. Vi har også fått et tilskudd i fra kommunen på ca. kr. 
20 000 som skal gå til frivillighet, og mye av disse midlene tiltenkes 
matkostnader.  

31160 Tur og leirutgifter. Merforbruk 260 000, men dette dekkes inn av egenandeler 
31201 Gaver og blomsterhilsener, merforbruk kr. 9 000. Blant annet påskehilsen til 

egne ansatte og hybelhusmedhjelpere. 
31670 Konsulenttjenester. Mindreforbruk på innleide musikere. Oppført kr. 50 000, 

men forventer faktura inn så mer rett er ca. kr. 35 000. 
31990 Kontingenter. Underforbruk på kr. 38 691. Avventer i fra KA Kr. 40 000 

forventet derfra. 
32720 Revisor. Vi har en litt høyere revisjonskost i år, og vi har delt noe av dette med 

BOSE. De totale revisjonskostnadene som følge av skattesaken er nærmere 
kr. 100 000. Våre økte revisjonskostnader er på kr. 29 000 i forhold til budsjett. 

32400 Serviceavtaler. Underbudsjettert skadedyravtale i Bekkelaget kirke. Kr. -
10 000. 

  
 
 
Refusjoner og overføringer 
Samlet avvik i forhold til budsjett. Kr. 500. 
 
Konto Kommentar 
33110 Ovf. Fra MR til FR for lønn. Underforbruk kr. 100 000. I hovedsak kantor som 

sa opp i april/mai er kr. 5000/måned og noe overbudsjettering på resterende.  
33111 Ovf. Fra MR til FR for pensjon. Merforbruk kr. 25 000 i økte ikke budsjetterte 

pensjonskostnader. Disse kostnadene sliter mange med etter et dyrt oppgjør. 
33710 Tap på fordringer. Reversert gammel tapspost nå med kr. 26 249. 
32400 Serviceavtaler. Underbudsjettert skadedyravtale. -10 000 
34290 MVA utenfor MVA-loven dr. regnsk. Kost. Kr. 101 548. Går mot konto 37290 

kr. 101 548. 
  

 
 

Konto Kontonavn Regsnkap Budsjett Avvik

36101 Konfirmantinnbetaling 315 150 102 000 213 150

36110 Deltakerinnbetaling 2 817 10 900 -8 083

36240 Diversen inntekter 9 788 0 9 788 For mye betalt AGA.

37110, 37130 Refusjon Nav 33 169 22 600 10 569 Organist

Mottatte gaver 17 245 35 502 -18 257

38650 Kirkeofring til andre 44 315 102 100 -57 785

38680 Innsamled midler til andre 18 184 78 000 -59 816 75 000 budsjettert innsamlet ifb. Med Fasteaksjonen til Kirkens Nødhjelp

38700 Tilskudd fra andre 24 000 10 000 14 000 Tilskudd kjøp av audioutstyr til kirkerommet

103 566 merinntekter
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Refusjoner og overføringer 
Faktiske innsamlet offer og innsamlede midler, må sees mot kontoene 38650-38680. Her vil 
en se at det det meste av det som er tatt inn til andre, er også betalt ut dit det skal. 
 
 
Andre avik: 
 
Tiltakene i og rundt Ormøy kirke er ikke hensyntatt i budsjettet. Dette vil komme i tillegg og 
fremkomme som avvik i forhold tild et som er budsjettert. Det er ankommet faktura  på kr. 
350 000 i fra Kirkelig fellesråd i Oslo. Se egen sak i menighetsrådet. 
 
Det er ikke lenger mulig å få tak samme type lyspærer som vi bruker i Ormøy og Bekkelaget 
kirke, det er derfor bestilt en del nye pærer (ikke til hovedlysekronen i Bekkelaget kirke), og 
samlet vil dette beløpe seg på kr. 20 -30 000. Vi avventer fremdeles endelig pristilbud. Kjøp 
av pærer etter belysningsplanen og vil kunne brukes med nytt tiltenkt system. 
 
Andre opplysninger: 
Regnskap for Ormøy kirke og SEM sendes til kirkekomiteen og SEM-komiteen. 
 
 
 
 

Forslag til vedtak 
Menighetsrådet tar regnskapet til etterretning. 
 
 

Forslag til vedtak 
 
 
 



75/21 Økonomiforientering menighetsregnskap jan  - sept 2021 - 21/00769-3 Saksprotokoll

 

DEN NORSKE KIRKE  

 

 

SAKSPROTOKOLL 

 
 
Arkivsak-dok. 21/00769 
Arkivkode  
Saksbehandler John A. Gjertsen 

 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Bekkelaget og Ormøy menighetsråd 27.10.2021 75/21 

 
 
 
Økonomiforientering menighetsregnskap jan  - sept 2021 
 

 
Bekkelaget og Ormøy menighetsråd har behandlet saken i møte 27.10.2021 sak 75/21 
 

Møtebehandling 

Det er gitt tilskudd fra Oslo kommune på kr. 29.581 som skal stimulere frivilligheten i 
menigheten. Midlene skal i hovedsak benyttes på avdeling 1500 (menighetsarbeid) som 
omfatter frivillighet. Administrasjonen får i oppgave å finne en tjenlig fordeling mellom SEM, 
Ormøy og Bekkelaget. Pengene vil trolig dekke inn arrangement kostnader og mat for 
høsten 2021. 
 
Det er også mulig å søke på midler i fra Bispedømmet. Denne søknaden sendes i 
nåværende uke. Maks søkebeløp er her kr. 50 000. 
 
 
 

Vedtak  

Menighetsrådet tar regnskapet til etterretning. 
 
 



76/21 Samleregnskap Bekkelaget og Ormøy sokn 2020 - 21/01227-2 Samleregnskap Bekkelaget og Ormøy sokn 2020 : Samleregnskap Bekkelaget og Ormøy sokn 2020

 

DEN NORSKE KIRKE 
Bekkelaget og Ormøy menighet 

 
 

 
 

SAKSFRAMLEGG 
 
 

Saksbehandler Klasse Saksmappe Gradering 

John A. Gjertsen 134 21/01227-2 Ugradert   

 
 

 
 
 

Samleregnskap Bekkelaget og Ormøy sokn 2020 
 
  
 
         
 

Saksframlegg 
Vedlagt ligger menighetens samleregnskap. 
 
Regnskapet er tidligere gjennomgått hver enhet for seg.  
 
Regnskapet vil bli kommentert muntlig på møtet. 
  

Råd/utvalg Saksnummer Møtedato 

Bekkelaget og Ormøy menighetsråd            27.10.2021 
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Forslag til vedtak 
Bekkelaget og Ormøy godkjenner samleregnskapet og tar regnskapet til etterretning. 
 
 

Forslag til vedtak 
 
 
 



76/21 Samleregnskap Bekkelaget og Ormøy sokn 2020 - 21/01227-3 Saksprotokoll

 

DEN NORSKE KIRKE  

 

 

SAKSPROTOKOLL 

 
 
Arkivsak-dok. 21/01227 
Arkivkode  
Saksbehandler John A. Gjertsen 

 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Bekkelaget og Ormøy menighetsråd 27.10.2021 76/21 

 
 
 
Samleregnskap Bekkelaget og Ormøy sokn 2020 
 

 
Bekkelaget og Ormøy menighetsråd har behandlet saken i møte 27.10.2021 sak 76/21 
 

Møtebehandling 

 

Vedtak  

Bekkelaget og Ormøy godkjenner samleregnskapet for 2020. 
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DEN NORSKE KIRKE 
Bekkelaget og Ormøy menighet 

 
 

 
 

SAKSFRAMLEGG 
 
 

Saksbehandler Klasse Saksmappe Gradering 

John A. Gjertsen 711 18/00062-13 Ugradert   

 
 

 
 
 

Oppsummering og faktura for arbeidet på Ormøy kirke 2021 
 
  
 
         
 

Saksframlegg 
Faktura i fra Kirkelig fellesråd i Oslo, drift og vedlikehold har kommet.  
 
Totalt har KfiO Brukt nærmere 1,4 millioner på prosjektet. Det som er gjort er blant annet: 
 

 Pusset opp spiret hos smed. På satt nye ornamenter der de manglet, styrket 
hovedspiret der metallet var tæret og påsatt nye blyanoder. Blånert og malt spiret. 

 Spiret heist på plass og gått over tak for tetting. 

 Lynavleder istandsatt. 

 Forsterket taket for å holde spiret på plass. 

 Byttet tårnstøtte, nivået som holder klokkene på plass. 

 Gått over tårn for å sjekke ev. bevegelser ved bruk av klokker. 

 Fjernet flere råtestokker bak alter, rundt tårn og inngang. Forsterket med beslag. 

 Gått over vannbordbeslag rundt hele kirken og påsatt der det manglet. 

 Kirken er skrapt og malt med linolje. 

 Dører slipt ned og malt. 

 Informasjonsskiltene ved kirken er malt 

 Isolert loft. 

 Beiset innvendig tømmer som manglet overflatebehandling. 

 På dugnad er det også beskåret fem trær øst og syd for kirken og felt åtte trær nord 
for kirken. 

Råd/utvalg Saksnummer Møtedato 

Bekkelaget og Ormøy menighetsråd            27.10.2021 



77/21 Oppsummering og faktura for arbeidet på Ormøy kirke 2021 - 18/00062-13 Oppsummering og faktura for arbeidet på Ormøy kirke 2021 : Oppsummering og faktura for arbeidet på Ormøy kirke 2021

  

 
1 Råtestokker nederst på tårnet fjernet og felt inn nytt virke. 

 
2 Bak endevegg er råtne stokker fjernet og nye felt inn. Bilde til høyre viser også metallband som bidrar til å 
styrke eldre skjøter. Nytt virke og vannbord er grunnet med egen maling. 
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3 Bilde til høyre, friskt virke fra forrige vedlikeholdsrunden i 2017-2018 er nå behandlet. 

4 Bilde over til venstre. Forsterkning av tårnet og nivået som holder klokker og tak på plass. 

 
5 Alle dører er skrapt, delvis slipt og grunnet før malt på nytt. 
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6 Til venstre. Malt dør og vinduer behandlet. Til høyre, informasjonsskilt malt. 

 
7 Til venstre.  Loft over orgel og det lille kryploftet midt i kirken er nå isolert. Bilde til høyre, kirken malt og treet 
inntil bua er nå fjernet. 
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8 Nodr for kirken (bilde til venstre) er død furu, løvtrær, furu ved bua og tre prydtrær felt. Syd og øst for kirken er 
fem store trær beskåret. 

 

 
Menighetens bevilgning til prosjektet finansieres slik: 
 

Finansieringskilde: Fondskonto  

Vedlikeholdsfond Ormøy (herav innsamling 
kr. 43 816). 

5510107 Kr. 181 115 

Gaver og nybygg Ormøy 5510108 Kr.  58 130 

Ormøy bygg og vedlikehold (herav kr. 
45 000 overført i fra diakonifondet 5566112) 

5566111 
 

Kr.  73 659 

Dekkes inn gjennom driftsbudsjettet til 
Bekkelaget.  

590/1100 menighetsrådet. Kr. 37 096 

Totalt  Kr. 350 000 

 
Videre har menigheten avtalt at de skal bestå beskjæring av trærne rundt kirken. Det er leid 
inn lift og kontainer på KfiO sin konto, dette kan det komme enda en faktura på. Dette 
arbeidet ble gjennomført på dugnad 14-15 oktober. 
 
For tidligere informasjon, se blant annet sak 23/21, 54/21 og 65/21 
 
 

Forslag til vedtak 
Bekkelaget og Ormøy menighetsråd takker driftavdelingen i KfiO for flott arbeid og 
gjennomføring. 
 
Menighetens bevilgning til prosjektet finansieres slik: 

Finansieringskilde: Regnskapskonto  

Vedlikeholdsfond Ormøy (herav innsamling 
kr. 43 816). 

5510107 – 600/1020 Kr. 181 115 

Gaver og nybygg Ormøy 5510108 – 600/1020 Kr.  58 130 

Ormøy bygg og vedlikehold (herav kr. 
45 000 overført i fra diakonifondet 5566112) 

5566111 – 600/1020 
 

Kr.  73 659 

Dekkes inn gjennom driftsbudsjettet til 
Bekkelaget.  

590/1100 menighetsrådet. Kr. 37 096 

Totalt  Kr. 350 000 

 
 
 
 

Forslag til vedtak 
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DEN NORSKE KIRKE  

 

 

SAKSPROTOKOLL 

 
 
Arkivsak-dok. 18/00062 
Arkivkode  
Saksbehandler John A. Gjertsen 

 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Bekkelaget og Ormøy menighetsråd 27.10.2021 77/21 

 
 
 
Oppsummering og faktura for arbeidet på Ormøy kirke 2021 
 

 
Bekkelaget og Ormøy menighetsråd har behandlet saken i møte 27.10.2021 sak 77/21 
 

Møtebehandling 

 

Vedtak  

Bekkelaget og Ormøy menighetsråd takker driftsavdelingen i KfiO for flott arbeid og 
gjennomføring. 
 
Menighetens bevilgning til prosjektet finansieres slik: 

Finansieringskilde: Regnskapskonto  

Vedlikeholdsfond Ormøy (herav innsamling 
kr. 43 816). 

5510107 – 600/1020 Kr. 181 115 

Gaver og nybygg Ormøy 5510108 – 600/1020 Kr.  58 130 

Ormøy bygg og vedlikehold (herav kr. 
45 000 overført i fra diakonifondet 5566112) 

5566111 – 600/1020 
 

Kr.  73 659 

Dekkes inn gjennom driftsbudsjettet til 
Bekkelaget.  

590/1100 menighetsrådet. Kr. 37 096 

Totalt  Kr. 350 000 

 
 
 



78/21 Utlysning av stilling etter nåværende diakon - 21/01228-1 Utlysning av stilling etter nåværende diakon : Utlysning av stilling etter nåværende diakon

D E N N O R S K E K I R K E
Bekkelaget og Ormøy menighet

SAKSFRAMLEGG

Saksbehandler Klasse Saksmappe Gradering
John A. Gjertsen 210 21/01228-1 Ugradert

Utlysning av stilling etter nåværende diakon

Saksframlegg
Stillingen legger til rammene som ble drøftet i sak 47/20, endringer i rammene for
diakonstillingen 2020. I den saken var fokuset barne- og ungdomsarbeidet samt et
overordnet ledelsesansvar for frivilligheten, som stillingens to hovedoppgaver.

I samtale med AU, diakoniutvalget og stab ligger vedlagte forslag til stillingsutlysning.
Oppgaver som må løses er viktigere enn tittel og profesjon som skal utføre det menigheten
og menighetsrådet ønsker. Utlysningen prøver å invitere ulike kandidater til å søke, og flere
mener at personlig egnethet er avgjørende for å lykkes i stillingen.

Dersom menighetsrådet vil være med innstillingen, kan intervjuer senest gjøres 1-3
desember og være klart med en innstilling 8. desember, men dersom menigheten ønsker en
tidligere tiltredelse, så må enten personalutvalget gjøre utvelgelsen og tilsettelsen, eller så
må menighetsrådet har et ekstraordinært møte rundt 24-25 november. Med siste alternativ,
vil stillingen forhåpentligvis være besatt ca. 1. mars.

Utkast til stillingsutlysning:

ww

Forslag til vedtak
Med de endringer det var enighet om på møtet, endres stillingsbeskrivelsen.

Råd/utvalg Saksnummer Møtedato
Bekkelaget og Ormøy menighetsråd 78/21 27.10.2021
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MR delegerer til personalutvalget å foreta tilsettingen og lønn settes etter gjeldende 
avtaleverk. 
 
Alternativt: 
 
Personalutvalget innstiller kandidater til MR møte den 8. desember og menighetsrådet  
 
Alternativt: 
 
Personalutvalget innstiller kandidater til MR møte og rådet kalles inn til ekstraordinært møte 
den 24/25 november og menighetsrådet bestemmer endelig innstillingsliste. 
 
 
 
 
 
 
 
Forslag til vedtak 
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DEN NORSKE KIRKE  

 

 

SAKSPROTOKOLL 

 
 
Arkivsak-dok. 21/01228 
Arkivkode  
Saksbehandler John A. Gjertsen 

 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Bekkelaget og Ormøy menighetsråd 27.10.2021 78/21 

 
 
 
Utlysning av stilling etter nåværende diakon 
 

 
Bekkelaget og Ormøy menighetsråd har behandlet saken i møte 27.10.2021 sak 78/21 
 

Møtebehandling 

Innspill til utlysningen: 
Barnehager tas ut, dette er en liten oppgave og trengs ikke nevnes. 
Gudstjenestearbeid skal nevnes. 
Andre mindre forbedringer av teksten. 
 
Søknadsfrist settes til 19. november. 
 

Vedtak  

Med de endringer det var enighet om på møtet, endres stillingsbeskrivelsen.  
 
MR delegerer til personalutvalget å foreta tilsettingen og lønn settes etter gjeldende 
avtaleverk. 
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DEN NORSKE KIRKE 
Bekkelaget og Ormøy menighet 

 
 

 
 

SAKSFRAMLEGG 
 
 

Saksbehandler Klasse Saksmappe Gradering 

John A. Gjertsen 042 21/01226-3 Ugradert   

 
 

 
 
 

Uro i KfiO - høsten 2021 
 
Vedlegg:  
Brev til ansatte fra Kirkevergen 18.10.21.pdf 
Rapport til KfiO okt 2021.pdf 
 

Saksframlegg 
Det er betydelig uro i Kirkelig fellesråd i Oslo (kfiO). Noe leser vi i avisen, annen informasjon 
kommer over epost. Det var møte i KfiO den 14. 10/2021 og det var særlig fire saker som 
berører uroen som nå preger organisasjonen. Sakene tok mye tid og hvor oppfatningene 
mellom fellesrådsmedlemmene sprikte. 
 

1) Kontrollkomiteens rapport (vedlagt) som oppfordrer hovedkomiteen til å vurdere 
sinne plasser. 

2) Prosessen rundt tilsetting av ny kirkeverge og hvor mange fellesrådsmedlemmer 
føler at de ikke får tilfredsstillende og nok informasjon og om lovligheten ved å 
innkalle til møter der det ikke kan besluttes vedtak. 

3) Hvorvidt det er greit å utveksle informasjon mellom delegater mellom møtene eller 
ikke, omtalt som uro. 

4) Bekymringsmelding til fellesrådsmedlemmene i fra tillitsvalgte hovedverneombud om 
at ansatte om at arbeidsforholdene ikke er forsvarlig og at interne linjer ikke fungerer. 

 
Om sak 1. Det ble fremmet forslag om at både hovedkomite og kirkeverge skulle trekke seg, 
men forslaget fikk ikke medhold til å gå til avstemming. Det var viktig at Fellesrådet var 
samlet og de presiserte at det ikke var mistillit til hovedkomiteen. 
 
Om sak 2 var denne delvis løst før møtet der hovedkomiteen og administrasjonen fikk en 
fyldig redegjørelse om det aktuelle lovverket og en tydelig bekymring over at organisasjonen 
selv ikke innehar denne kompetansen. 
 
Om sak 3 er det uklart om det ble et vedtak. Noen mener at informasjonsdeling mellom 
delegatene truer harmonien i Fellesrådet mens andre argumenterte sterkt for at det var en 
forutsetning for demokratiet. 
 
Om sak 4 vedtok Fellesrådet at de tok situasjonen på alvor, delegerte til fellesrådsleder og 
administrasjonen til å følge opp saken. 
 
 
De tillitsvalgte er fremdeles sterkt bekymret og svært overrasket over Fellesrådets (de 
folkevalgte) manglende, interesse vilje og evne til å følge opp eget arbeidsmiljø og 
arbeidsgiveransvar.  

Råd/utvalg Saksnummer Møtedato 

Bekkelaget og Ormøy menighetsråd 79/21 27.10.2021 
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Arbeidsmiljøforholdene er også meldt til arbeidstilsynet og de ulike forbundene undersøker 
nå også om det er brudd på hovedavtalen. 
 
For alle som er involvert i disse prosessene, tar det betydelig energi og krefter. At de 
tillitsvalgte og hovedverneombud har en berettiget sak, bekreftes av Kontrollutvalgets og 
Stamina Census sin egen rapport fra vinteren 2020. Også det såkalte forbedringsutvalget 
konkluderte med Kontrollkomiteen at rotproblemet bestod av manglende fordeling av ansvar, 
klargjøring av roller og mandat i organisasjonen. En organiseringsoppgave  i seg selv krever 
ikke nevneverdig økonomiske ressurser, men evne til å nettopp organisere og å være i 
dialog med egen organisasjon, og er hva de tillitsvalgte i organisasjonen over flere år har 
savnet og nå ber fellesrådet om hjelp til å gjennomføre. 
 
Når det er splittelser i organisasjonen og sentrale beslutningsorganer har grunnleggende ulik 
situasjonsforståelse, blir situasjonen organisasjonskritisk. Vi blir av prosten i Nordre 
informert om at hovedkomiteen er splittet, fellesrådet fremstår som handlingslammet og 
splittet, ledergruppa virker splittet og det er en dyp splittelse mellom kirkevergen og de 
tillitsvalgte. 
 
Dersom ikke organisasjonen klarer å enes om en felles virkelighetsforståelse med hva som 
trengs av tiltak, vil ytterligere tillitsvekkelse og handlingslammelse ytterligere spre seg til 
menighetene og resultere i manglende evne til å møte medlemmers forventninger. Dette 
påvirker allerede vår egen menighet, med forsinkelse i utlysninger av nye organiststillinger 
og merarbeid for daglig leder. Hvis nok ansatte og frivillige mister troen på egen 
organisasjon, vil problemene stige. Når administrasjonen ikke klarer å ta nødvendige grep, 
faller ansvaret på menighetsrådene til å handle gjennom sin representasjon i Fellesrådet og 
hvor eierskapet til organisasjonen forvaltes. 
 
 

Forslag til vedtak 
… 
 
 

Forslag til vedtak 
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KIRKELIG FELLESRÅD I OSLO – KONTROLLKOMITEEN 

RAPPORT FRA KONTROLLKOMITEEN TIL KIRKELIG FELLESRÅD I OSLO (KfiO) 

OKTOBER 2021 

Kontrollkomiteen ble opprettet og gitt sitt mandat i KfiOs møte i februar 2020. I møtet ble 

Frank Grimstad, Ola Kvisgaard, Ingebjørg Skjelvik, Hilde Strand og Thor-Arne Prøis ( leder ) 

oppnevnt som medlemmer av komiteen. 

Kontrollkomiteen har avholdt 8 møter fram til 4. oktober 2021, hvor den nærværende 

rapport ble godkjent. Av disse er 6 møter vært gjennomført på Teams. 

Kontrollkomiteen avtalte med KfiOs ledelse å utarbeide en rapport til KfiO som var forutsatt 

lagt fram og behandlet i KfiOs møte den 10. juni 2021. Dette skjedde ikke, til tross for at 

KfiOs ledelse fikk rapporten 21. mai 2021. Kontrollkomiteen behandlet dette i sitt neste 

møte 30. juni 2021. Følgende siteres fra protokollatet, som ble oversendt KfiOs ledelse i 

sommer: 

Kontrollkomiteens rapport, som den var bedt om å avgi til møtet i fellesrådet 10. juni 2021 og 

som var forberedt fra Kontrollkomiteen i god tid, ble ikke behandlet i møtet som avtalt og 

forutsatt.  

Referat av hendelsesforløpet knyttet til rapporten etter Kontrollkomiteens møte med 

godkjenning av rapporten den 20. mai 2021: Etter Kontrollkomiteens møte ble rapporten 

rettet opp i samsvar med bemerkningene i møtet, og oversendt KfiOs leder den 21. mai. 

Samtidig ble det opplyst om at  ( Kontrollkomiteens anm.) leder var på reise, men ville 

forsøke å koble seg opp på møtet i fellesrådet 10. juni, og anmodet om at også de øvrige 

medlemmene i komiteen ble invitert til møtet slik at de også eventuelt kunne svare på 

spørsmål eller kommentere. Da det ikke kom noen reaksjon, eller saken med rapporten var 

med på fellesrådets agenda til møtet den 10. juni, ble det sendt en påminning til KfiOs leder 

om saken den 4. juni. Fortsatt uten noen reaksjon. Etter ny purring den 9. juni, kom endelig 

svar fra KfiOs leder med forslag om at saken ble utsatt og framlagt av Kontrollkomiteens 

leder på neste møte i fellesrådet i oktober. Da saken ikke var forberedt og rapporten ikke 

sendt ut til fellesrådets medlemmer, var det lite annet å gjøre enn å akseptere dette. 

Imidlertid ga Kontrollkomiteens leder uttrykk for at vi ikke var fornøyd med tilbakemeldinger, 

planlegging og forberedelser, hvilket det fra KfiOs leder den 10. juni er gitt uttrykk for at han 

er enig i og tar ansvar for og beklager. 

Kontrollkomiteen finner denne behandlingen av rapporten svært problematisk. Inntrykket er 

at den avtalte rapporten ble glemt. Videre at KfiOs ledelse og Hovedkomiteen ikke hadde 

tenkt igjennom på forhånd hvorledes de ville saksbehandle og framlegge rapporten. Når man 

velger å opprette en Kontrollkomite er dette ikke akseptabelt. Kontrollkomiteen vil ta med 

denne saken i sin neste rapport, hvor det også anbefales at Hovedkomiteen sørger for at 

spørsmålene rundt framleggelse og behandling av Kontrollkomiteens framtidige rapporter er 

gjennomtenkt og forberedt. 
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VEDTAK: 

Læringen fra denne saken formidles til KfiOs ledelse snarest slik at saksforberedelse og 

framlegging av ny rapport til neste møte i KfiO blir ryddig og akseptabel. Denne saken legges 

inn i ny rapport til KfiO i oktober. 

 

RAPPORTEN FRA KONTROLLKOMITEEN TIL KfiO I JUNI LØD: 

Kontrollkomiteen har avholdt 5 møter fram til slutten av mai 2021 hvor denne rapporten ble 

godkjent. I tillegg har komiteen hatt ett møte med KfiOs leder, Jostein Vevatne og nestleder 

Kirsten Landsverk. Protokollene fra møtene er sendt KfiOs leder og til ass. kirkeverge Tore 

Nærbøe Forset for arkivering. Referatet fra møtet med leder / nestleder er blitt holdt internt 

og er bare sendt til møtedeltagerne. 

Komiteen har så langt hatt fokus på følgende saker, og kommet til følgende konklusjoner og 

anbefalinger til Kirkelig fellesråd i Oslo: 

1. KIRKEVERGENS ARBEIDSFORHOLD 

Ledelsen av utgående fellesråd innkalte fellesrådet til ekstraordinært møte like før de 

overlot ansvaret til nytt fellesråd høsten 2019, for å behandle en sak om oppsigelse av 

kirkevergen etter å ha mottatt flere bekymringsmeldinger. Flertallet i møtet stemte imot og 

overlot til nytt fellesråd å behandle saken videre. Kontrollkomiteen har sett grundig på 

hvorledes den nye ledelsen av fellesrådet har håndtert denne saken, og konklusjonene. 

Ledelsen valgte å engasjere et konsulentfirma, Stamina Census for en grundig gjennomgang 

av bekymringsmeldingene. 

• Bestillingen og mandatet fra fellesrådets ledelse til konsulentene framstår som viktig 

og relevant i forhold til å klargjøre det faktiske grunnlaget for de 

bekymringsmeldingene som fellesrådets daværende leder mottok høsten 2019. I 

mangel av klare prosedyreregler for behandling av slike bekymringsmeldinger i 

forhold til kirkevergen synes dette å være et viktig, riktig og grundig arbeid. 

• Stamina Census har vurdert fakta framkommet i intervjuene med melderne og andre 

i ledelsen, vernetjenesten og med tillitsmenn. Dette er gjort i forhold til relevante 

bestemmelser i Arbeidsmiljøloven: om det foreligger mulige brudd fra kirkevergens 

side, som grunnlag for oppsigelse og arbeidsgivers plikt til å handle. Med ett unntak 

er ingen slike brudd funnet. Unntaket er den åpenbare konflikten mellom 

kirkevergen og en nær medarbeider. Denne konflikten er ifølge Stamina av en 

karakter som utløser plikt for arbeidsgiver til å handle. Kontrollkomiteen har fulgt 

opp dette med fellesrådets leder, og fått bekreftet at konflikten nå er bearbeidet, og 

han og konsulent har besluttet at de kan avslutte oppfølgingen av dette forholdet. 

Kontrollkomiteens konklusjon: 

Fellesrådets ledelse har fulgt opp denne saken og bekymringsmeldingene på en god og 

profesjonell måte. Det engasjerte konsulentfirma har gjort en grundig og god jobb. 
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Anbefaling: Det framkommer tydelig både av materialet som ledelsen av forrige fellesråd 

utarbeidet, og av materialet som nå foreligger, at KfiO mangler retningslinjer, prosedyre og 

avtale om håndtering av bekymringsmeldinger / varsler og mulig konflikt hvor 

organisasjonens daglige leder, kirkevergen er involvert i forhold til egne medarbeidere eller 

til fellesrådets ledelse. Det anbefales at Hovedkomiteen / KfiO nå tar tak i dette og 

utarbeider slike retningslinjer og prosedyrer og innarbeider dette i arbeidsavtalen med ny 

kirkeverge når denne skal tilsettes i nærmeste framtid. Retningslinjer for konflikthåndtering 

for ansatte for øvrig er regulert i personalreglementet og er gjennom 

delegasjonsreglementet delegert til kirkevergen. Disse reglementene ble vedtatt av KfiO i 

2020. 

 

2. ROLLER, ANSVARSFORDELING OG BEMANNINGSPLANER 

Ved gjennomlesing av rapporten fra Stamina Census har Kontrollkomiteen funnet at det er 

flere forhold som må følges opp. Dette er alle forhold eller mangler som bidrar til 

frustrasjoner, usikkerhet og konflikter, ikke bare innad i personalgruppen, men også i 

forholdet til menighetene. Disse forholdene er til dels noe av grunnlaget for 

bekymringsmeldingene.  Kontrollkomiteen har merket seg følgende uttalelse fra Stamina 

Census ( s. 123 – 124 i rapporten ): 

«Som en faglig refleksjon, og ikke som et forslag til tiltak, anser Stamina Census at 

konstellasjoner hvor lederrollene i en organisasjon til en viss grad er uavklarte, alltid vil 

kunne generere konflikt og nye problemstillinger. Dette gjelder for så vidt alle 

organisasjoner. Om øverste ledelse i KfiO ikke sørger for gode strukturer og mandater med 

rolleklarhet og ansvarsfordeling, vil det innebære en risiko for at man på nytt kan få 

konflikter og flere utfordringer som kan belaste organisasjonen ytterligere». 

De forholdene Kontrollkomiteen har merket seg er: 

• Uklarheter omkring roller, ansvar, fullmakter etc. Manglende eller uklare 

stillingsbeskrivelser / -instrukser og fullmaktstruktur. 

• Manglende opplæring av både nyansatte og eksisterende medarbeidere, spesielt 

daglige ledere. 

• Både hovedverneombud, verneombud og tillitsvalgte gir uttrykk for at de 

opplever ikke å ha blitt inkludert i større prosesser.  

• Ledelse av de daglige lederne. 

Kontrollkomiteens konklusjon: 

Det synes å være en del uklarheter i organisasjonen knyttet til roller og ansvars- og 

arbeidsfordeling. Kontrollkomiteen er heller ikke kjent med noen bemanningsplan for 

organisasjonen, og har fått et inntrykk av at man til en viss grad har forsøkt å bøte på 

problemer med enten å opprette nye stillinger eller holde stillinger vakant.  

Anbefaling: Det bør så snart som mulig utarbeides en organisasjons- og bemanningsplan 

for organisasjonen. Parallelt bør alle stillingsinstrukser / arbeidsbeskrivelser gjennomgås og 
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vedtas, som grunnlag for en oversikt over hvorledes ansvar og roller er fordelt i 

organisasjonen. Også opplæringsplaner bør gjennomgås og revideres. 

 

3. PUBLISERING AV DOKUMENTER OG PROTOKOLLER SOM SKAL VÆRE OFFENTLIG 

TILGJENGELIGE. 

Kontrollkomiteen har registrert at protokoller og dokumenter som skal være offentlig 

tilgjengelige legges ut sent, og til dels også uoversiktlig. Bl.a. synes Hovedkomiteens 

protokoller ikke å bli lagt ut oversiktlig under Hovedkomiteen, men som sakspapir til 

innkalling til neste fellesrådsmøte. Også fellesrådets protokoller legges ut sent, slik at det tar 

tid å finne ut hva fellesrådet har behandlet og følge dette opp raskt. Kontrollkomiteen mener 

dette er uheldig, da dette er dokumenter som skal være offentlig tilgjengelig på en ryddig 

måte. 

Anbefaling: Det bør prioriteres å skrive ferdig protokoller umiddelbart etter at møter er 

avholdt og legge disse ut så snart de er gjennomgått og foreløpig godkjent av KfiOs ledelse. 

De bør legges ut under det organ som har hatt møte. Likeledes bør det følges opp at 

saksdokumenter som skal være offentlige legges ut så snart de er klare, og innen de frister 

som KfiO har satt for utsendelse av innkalling, dagsorden og sakspapirer. 

 

4. ARBEIDSMILJØUNDERSØKELSER - FORHOLDET KIRKEVERGENS KONTOR, 

BISPEDØMMEKONTORET OG MENIGHETENE 

Stamina Census rapporten beskriver forhold og opplevelser som innvirker på arbeidsmiljøet 

og på forholdet mellom både kirkevergens kontor og daglige ledere og menighetene. Den 

lenge verserende saken omkring menighetenes regnskaper tyder på at forholdet til 

menighetene er et tema. Også forholdet mellom bispedømmerådslinjen og kirkevergens 

kontor er nevnt som ikke alltid like hjertelig. Kontrollkomiteen mener at dette bør 

undersøkes nærmere, og har følgende 

Anbefaling: I første omgang bør det lages en intern arbeidsmiljøundersøkelse og en 

tilfredshetsundersøkelse i forhold til menighetene. Dernest bør det legges opp til en felles 

arbeidsmiljøundersøkelse for de ansatte i begge arbeidsgiverlinjene. Slike undersøkelser bør 

etter hvert innføres som noe som skjer med regelmessige mellomrom. 

5. RESTANSELISTER 

Kontrollkomiteen har erfart at det til tider er vanskelig å følge hvordan og når saker 

behandles. For å lette arbeidet med oppfølging av sakene, både for medlemmene av 

Hovedkomiteen, fellesrådet og Kontrollkomiteen bør dette sees på. 

 Anbefaling: Det innføres en restanseliste i alle protokoller, eventuelt også med referanser 

til saksnummer etc slik at saker lett kan spores og følges opp. 

Oslo 20. mai 2021 
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Kontrollkomiteen i Kirkelig fellesråd i Oslo 

 

KONTROLLKOMITEENS TILLEGGSRAPPORT FOR PERIODEN 20. MAI – 4. OKTOBER 2021: 

I denne perioden har komiteen hatt ytterligere 3 møter, hvorav ett på Teams. I tillegg til 

behandlingen av den manglende oppfølgingen av Kontrollkomiteens rapport i mai/ juni, har 

Kontrollkomiteen i alle tre møtene behandlet prosessen rundt  

 

ANSETTELSE AV NY KIRKEVERGE 

Komiteen har fått tilsendt dokumentasjon i form av referater og protokoller, med 

ledergruppen, tillitsvalgte, utvalg av ansatte, Hovedkomiteen, samt av anbudsprosessen i 

forbindelse med valg av konsulent til rekrutteringen, og et rikt utvalg av e-poster. Vårt 

inntrykk er at vi har mottatt alt relevant materiale for å vurdere prosessen, så langt den var 

kommet når vi behandlet saken.  

Første behandling av saken i Kontrollkomiteen var samme dag som HK fattet sitt første 

vedtak. Vi syntes prosessen så langt framsto som ryddig og korrekt, og fattet følgende 

vedtak: 

Kontrollkomiteen tar en grundig gjennomgang av denne ansettelsesprosessen når den er 

avsluttet. Fram til neste møte sørger Kontrollkomiteens leder for at vi får flest mulig innspill 

fra deltagerne i ansettelsen på hvorledes de har opplevd prosessen. 

Kontrollkomiteen kjente ikke til hverken innstillingen eller vedtaket på dette tidspunkt, og 

antok at ny kirkeverge ville være ansatt innen slutten av sommeren. Det skjedde altså ikke, 

og vi ble i begynnelsen av august informert om både vedtak, og at den ene innstilte 

kandidaten hadde takket nei til stillingen, og at stillingen ville bli utlyst på nytt. Vi har 

mottatt løpende kopi av e-poster og meningsutvekslinger siden det, og hadde så et nytt 

møte i komiteen 24.08.2021, hvor utviklingen i saken ble behandlet. Vi tar med følgende fra 

komiteens protokollat fra møtet 24.8.2021: 

Ut fra den dokumentasjon som Kontrollkomiteen har mottatt kan vi fortsatt ikke se at det er 

begått formelle feil i prosessen fram til avslaget fra kandidaten kom. De flertalls vedtak som 

ble gjort av HK den 30.6. er fulgt opp i samsvar det som ble protokollert.  

Vår oppgave er ikke å kommentere om de valgene som er gjort er kloke eller ikke. Imidlertid 

ønsker komiteen å påpeke et par forhold vi stiller oss spørrende til: 

• Vi har merket oss begrunnelsen til HK for å velge som de gjorde 30.6.2021. I 

informasjonen til fellesrådet den 5. august skriver Thorp på vegne av fellesrådets 

leder bl.a. følgende: «Det var mange dyktige kandidater i første runde. En av søkerne 

ble tilbudt stillingen, men takket nei. Hovedkomiteen ønsket da at stillingen skulle 

lyses ut på nytt for å sikre et bredere søkergrunnlag til en svært krevende stilling». 

Fellesrådets leder bekrefter dette i oppslaget i Vårt Land den 6. august. Dersom det 

var søkere som ikke ble innstilt i første runde, men likevel kan ansees for å kunne 
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være akseptable kandidater i en runde to, er vi forundret over, nettopp for å sikre et 

bredest mulig søkergrunnlag, at man i prosessen ikke har sikret bekreftelse på at 

disse kandidatenes søknader fortsatt står ved lag inn i neste runde. Så synes ikke å ha 

skjedd. Det er jo slett ikke sikkert at en ny utlysning vil resultere i flere og bedre 

kandidater.  

• Det er mange steder i dokumentasjonen lagt vekt på at en ny leder må ha erfaring 

med å være god på endringsledelse. Endringene vil trolig i stor grad omfatte 

hvorledes man håndterer en endring av 2 arbeidsgiverlinjer og får en ny 

styringsstruktur i Den norske kirke. Dette betyr at samarbeidet mellom 

«fellesrådslinjen» og «bispedømmerådslinjen» blir helt sentral. Dette punktet ble 

først påpekt av noen i HKs møte 10.5.2021, når det ble invitert til et siste innspill i 

forslag til utlysningstekst. Vi opplever dette som et underliggende tema i mye av det 

som har vært av kommunikasjon, både før HK møtet 30.6. og i både avisoppslag og 

kommunikasjon etter 5.8. 

• I lys av viktigheten av godt samarbeid mellom de to kirkelige «linjene» finner vi det 

påfallende at en fremtredende representant for den andre linjen, som ikke har vært 

en del av ansettelsesprosessen, uttaler seg om en av kandidatene i media. 

Kontrollkomiteen har vedtatt å gjøre intervjuer av de involverte i denne prosessen. Det 

fastholdes at dette først skjer som en del av en læringsprosess etter at ansettelsesprosessen 

er endelig avsluttet. 

VEDTAK: 

Kontrollkomiteen følger ansettelsesprosessen videre, og avventer intervjuer av involverte til 

en endelig ansettelse er foretatt. 

Kontrollkomiteens møte ble avholdt umiddelbart i forkant av opplysningen om at 

Administrasjonsutvalget ( ADMU ) ikke var involvert. Komiteen har merket seg at 

representant for de tillitsvalgte har vært med i hele prosessen, og har forutsatt at de som 

skulle involveres var involvert. Det var altså ikke en riktig antagelse. Komiteen har sett på 

reglementet for ADMU og dets rolle i ansettelsen av kirkeverge. I reglementet står det: § 4 

Saker der utvalget har uttalerett: Kulepunkt 2: Tilsetting av kirkeverge. Rollen ADMU har er 

uklar, både når det gjelder hvor i prosessen de skal komme inn og hva de skal uttale seg om. 

Vi konstaterer at det i KfiOs møte i oktober 2020, ca ett år etter KfiO ble konstituert ble 

etterlyst valg av ADMU, og så at KfiO først valgte sine representanter til ADMU i møtet i 

februar 2021. Videre at det så sent som i september 2021 ennå ikke hadde konstituert seg. 

Anbefaling: Kontrollkomiteen har merket seg at mandatet til det lovpålagte 

Administrasjonsutvalg (ADMU) hjemlet i Kirkeordningen § 41 ( Partssammensatt utvalg mv) 

er dels uklar og dels har bestemmelser kontrollkomiteen stiller seg undrende til. Vi mener 

derfor at det er viktig at ADMU kommer i funksjon etter intensjonen og at mandatet 

gjennomgås. Dette er særdeles viktig i forhold til fremtidige prosesser.  
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Så snart ansettelsen av ny kirkeverge er avsluttet vil Kontrollkomiteen gjennomføre samtaler 

med de involverte i prosessen for å trekke lærdom av det som har skjedd, med sikte på å få 

nedfelt en formelt tydelig og klar mal prosess for framtiden. 

 

URO I KfiO 

Kontrollkomiteen har med bekymring konstatert at det siden juni møtet i HK, hvor man 

diskuterte innstilling av kandidater til kirkeverge og videre prosess har vært mye uro og 

utveksling av e-poster, media oppslag etc i forbindelse med ansettelsesprosessen. Denne uro 

ble ikke mindre etter informasjonsmøtet 16. september 2021, hvor Kontrollkomiteens leder 

deltok som medlem av KfiO og ett medlem av komiteen deltok som observatør. Etter møtet 

skrev komiteens leder i samråd med de øvrige medlemmene av Kontrollkomiteen et brev til 

KfiOs leder, med anmodning om å dele med HK en oppfordring til HK om å ta en mye klarere 

regi på og fronte KfiO tydeligere som besluttende kollegium i denne saken. Dette blir viktig i 

neste møte i KfiO hvor vi antar ny kirkeverge vil bli ansatt. Informasjonsmøtet synes ikke å ha 

dempet uroen og konfliktene knyttet til ansettelsen i forholdet mellom HK og KfiO. 

I tillegg har vi mottatt en bekymringsmelding oversendt 16. september, samme dag som 

informasjonsmøtet til KfiO, fra de tillitsvalgte knyttet til ansettelsesprosessen av ny 

kirkeverge, oppsigelsen fra assisterende kirkeverge med begrunnelse ikke å ha blitt vurdert 

som kvalifisert som kirkeverge og en mulig oppsigelsesprosess mot HR sjef. Så har vi etter 

dette sett nye henvendelser til KfiO fra de tillitsvalgte, med feilinformasjon om hva som er 

gjort fra ledelsens side, i en annen sammenheng utskjelling av KfiOs leder og varslingssak til 

Oslo biskop og en rekke e-post utvekslinger og notater i forsøk på å klargjøre faktum og 

presisere, og også beklage. 

Kontrollkomiteen vil påpeke at Arbeidsmiljøutvalg ( Aml kap 7 .1 og 7.2) sammensettes og 

kommer i funksjon etter arbeidsmiljølovens intensjoner. Kontrollkomiteen vil særlig peke på 

at Arbeidsmiljøutvalgets «skal virke for gjennomføring av et fullt forsvarlig arbeidsmiljø i 

viksomheten «. Utvalget skal nøye følge utviklingen i spørsmål som angår arbeidstakernes 

sikkerhet, helse og velferd. En rekke av de utfordringer kontrollutvalget har påpekt 

forutsetter et velfungerende arbeidsmiljøutvalg.  

Kontrollkomiteen ser med bekymring på denne situasjonen. Det vil måtte bli en stor 

utfordring for en ny kirkeverge å komme inn å takle denne situasjonen. Vi er bekymret for 

om denne situasjonen kan løses av de som i dag har ansvaret, uten at det blir en diskusjon 

om fordeling av skyld. Vi vil derfor be nåværende ledelse, det vil si leder, nestleder, HK og 

geistlig representant vurdere om den beste løsning kan være å trekke seg, slik at KfiO kan 

velge ny ledelse, HK og det blir utnevnt ny geistlig representant. Slik kan ny kirkeverge 

forholde seg til en ny ledelse og starte opp med «blanke ark». Under enhver omstendighet 

vil vi be om at de tillitsvalgte sørger for å etablere et åpent og konstruktivt samarbeid med 

ny kirkeverge og ledelsen, om den forblir den samme eller det velges en ny. I så måte ser vi 

på utspillet fra de tillitsvalgte den 30. september som uheldig. 
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Anbefaling: Når ansettelsen av ny kirkeverge er avsluttet anbefaler vi KfiOs ledelse, HK og 

biskopens representant å vurdere om en løsning på dagens uro kan være å stille sine plasser 

til disposisjon. 

Det er en betydelig utveksling av e-poster, med omfattende kopiering og trolig også 

blindkopiering. Vi har fått kopier av lange lenker av e-poster i denne prosessen som blir 

veldig uoversiktlig hva angår hvem som er kopiert inn og med blanding av forskjellige tema. 

Vi tror denne praksis er med på å skape usikkerhet og uro. Vi anbefaler at det blir utarbeidet 

klare retningslinjer for e-post bruken og kopiering, både for fellesrådets medlemmer og HK, 

administrasjonen og de tillitsvalgte. 

Vi tror også det kan være nyttig å utarbeide en opplæringsplan som inkluderer 

rolleforståelse for leder og nestleder i KfiO som gjennomføres når nye ledere velges og 

tiltrer. 

 

Oslo 4. oktober 2021 

Kontrollkomiteen i KfiO 

Frank Grimstad  Ola Kvisgaard  Ingebjørg Skjelvik 

Hilde Strand     Thor-Arne Prøis 

      Leder                                                                                



79/21 Uro i KfiO - høsten 2021 - 21/01226-3 Uro i KfiO - høsten 2021 : Brev til ansatte fra Kirkevergen 18.10.21.pdf

Kirkevergen i Oslo 
  Den norske kirke 

 

  

Kjære ansatte i KfiO! 
  
Det er uro i organisasjonen. I dag kan vi også lese om det i Vårt Land. Vi har 
selvfølgelig ikke kontroll på hva som skrives og hvem som uttaler seg og 
hvilken informasjon som deles med pressen. 
  
Flere av dere lurer på hva som skjer, og jeg vil gi en så nøktern informasjon 
som mulig og prøve å unngå å fargelegge den i noen retning.  
  
Først til saken om ansettelse av ny kirkeverge. Intervjugruppen er denne uken 
i gang med andre intervjurunde. Gruppen består av fire folkevalgte 
representanter og to tillitsvalgte i tillegg til to fra rekrutteringsselskapet 
Skagerak Consulting 
De skal komme med en anbefaling til Hovedkomiteen, som igjen skal innstille 
kandidater til fellesrådet. Fellesrådet vil bli innkalt til møte så snart 
innstillingen fra fellesrådet er klar. 
Det var 11 søkere til stillingen. 8 var inne til førstegangsintervju og 4 til 
andregangsintervju.  
Vi regner med at ansettelsen er klar i løpet av noen uker. 
  
Som dere er kjent med varslet jeg fellesrådet i mars om at jeg ønsket å gå i 
pensjon i løpet av 2021. Jeg er blitt bedt om å sitte i stillingen til ny kirkeverge 
er på plass og har sagt meg villig til det.  
  
Både jeg og assisterende kirkeverge for administrasjon, Tore Forset, går i 
pensjon i nærmeste fremtid. Assisterende kirkeverge for menighet, Ann-
Magrit Austenå, har sluttet og begynner nå i ny stilling i Kirkerådet.  
Hennes siste arbeidsdag var onsdag 13. oktober. Torsdag 14. oktober 
overtok Olav Fraser Lende og Aslaug Irene Halden Gjerull, begge mangeårige 
daglige ledere i menighet, som fungerende assisterende kirkeverger med 
særskilt ansvar for å følge opp menigheter og daglig ledere. 
Dette er en midlertidig ordning frem til sommeren. Ny kirkeverge må ha 
mulighet til å lede eventuell omorganisering av administrasjon og ledelse av 
organisasjonen.  
  
Fellesrådets kontrollkomite har, enkelt sagt, som oppgave å gå igjennom 
fellesrådets virksomhet og påpeke om det er kritikkverdige forhold og at  
lover, regler og vedtak er fulgt opp. De har levert en rapport som ble behandlet 
på fellesrådsmøte torsdag 14. oktober. Kontrollkomiteen peker på en del 
forhold de mener fellesrådet må utbedre, og de er bekymret for den uro som 
har utviklet seg i organisasjonen. De har registeret økende uro de siste 
månedene, som blant har kommet til uttrykk gjennom saken om ansettelse av 
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Kirkevergen i Oslo 
  Den norske kirke 

 

  

ny kirkeverge og bekymringsmelding fra tillitsvalgte. Bekymringsmeldingen 
handler blant annet om oppfølging av ansatte, særlig daglige ledere.  
Kontrollkomiteen skriver i kapitelet som omhandler uro i organisasjonen: 
«Når ansettelsen av ny kirkeverge er avsluttet anbefaler vi KfiOs ledelse, HK og 
biskopens representant å vurdere om en løsning på dagens uro kan være å 
stille sine plasser til disposisjon.» 
 
Fellesrådet vedtok i møtet på torsdag: «Fellesrådet tar  kontrollkomitèens 
rapporten til etterretning og ber hovedkomitèen følge opp anbefalingene.» 
For ikke å skape tvil uttalte fellesrådet i tillegg at dette ikke skal oppfattes som 
mistillit til hovedkomitèen.  
  
Kontrollkomiteens rapport ligger vedlagt, for dem som måtte ønske å lese den. 
  
Den geistlige representanten informerte fellesrådet om at biskopen har 
oppnevnt ny geistlig representant til fellesrådet. Den nye representanten er 
prost i Vestre Aker Elisabeth Yrwing Guthus. Vi tror hun vil bli en utmerket 
representant for å styrke godt samarbeid mellom linjene.  
Leder og nestleder velges for ett år av gangen, og nytt valg er på 
desembermøtet. Valgkomiteen har så langt ikke innstilt kandidater. De 
øvrige  medlemmene, 7 fellesrådsrepresentanter,  er valgt for fire år. De må 
selv vurdere, samlet eller hver for seg, om de mener det er et bidrag til å skape 
mer ro å stille sine plasser til disposisjon. 
  
Både valgt og administrativ ledelse understreker at vi tar kontrollkomitèens 
rapport og uroen den beskriver svært alvorlig. Tolkningen av rapporten og 
virkelighetsbeskrivelsen er naturlig nok ulik avhengig av egne erfaringer og 
ståsted. Men rapporten er et godt utgangspunkt for å gå videre sammen med 
ansatte og folkevalgte mot det vi alle ønsker, gode arbeidsforhold og trygge 
rammer for oss som virker i kirken i Oslo; ansatte, valgte og frivillige i begge 
linjer.   
 
 

Akersbakken, den 18. oktober 2021 
 

Robert Wright 
Kirkeverge 
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DEN NORSKE KIRKE  

 

 

SAKSPROTOKOLL 

 
 
Arkivsak-dok. 21/01226 
Arkivkode  
Saksbehandler John A. Gjertsen 

 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Bekkelaget og Ormøy menighetsråd 27.10.2021 79/21 

 
 
 
Uro i KfiO - høsten 2021 
 

 
Bekkelaget og Ormøy menighetsråd har behandlet saken i møte 27.10.2021 sak 79/21 
 

Møtebehandling 

 

Vedtak  

Menighetsrådet ser med stor bekymring på situasjonen i KfiO. 
 
Menighetsrådsleder tar kontakt med prosten i Søndre Aker og ber han raskt kalle inn til 
prostirådsmøte for å drøfte den alvorlig situasjonen i KfiO. 
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DEN NORSKE KIRKE 
Bekkelaget og Ormøy menighet 

 
 

 
 

SAKSFRAMLEGG 
 
 

Saksbehandler Klasse Saksmappe Gradering 

John A. Gjertsen 411 21/00181-4 Ugradert   

 
 

 
 
 

Orienteringssaker til MR møte 27. okt 2021 
 
  
 
         
 

Saksframlegg 
 

Det vil orienteres blant annet om: 
 

- Organistsituasjonen i Bekkelaget, Ormøy og SEM 

- Dåp 

- Konfirmant for kommende år. 

- Julens gudstjenester 

- Skolegudstjenester 

- Stabssituasjon (gen. orientering). 

- Andre orienteringer fra grupper og utvalg. 

 
 

Forslag til vedtak 
Menighetsrådet tar orienteringene til etterretning. 
 
 

Forslag til vedtak 
 
 
 

Råd/utvalg Saksnummer Møtedato 

Bekkelaget og Ormøy menighetsråd            27.10.2021 
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SAKSFRAMLEGG 
 
 

Saksbehandler Klasse Saksmappe Gradering 

John A. Gjertsen 411 21/00095-8 Ugradert   

 
 

 
 
 

Eventuelt MR møte 27. okt 2021 
 
  
 
         
 

Saksframlegg 
…  
 

Forslag til vedtak 
… 
 
 

Forslag til vedtak 
 
 
 

Råd/utvalg Saksnummer Møtedato 

Bekkelaget og Ormøy menighetsråd 81/21 27.10.2021 
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Bekkelaget og Ormøy menighet 

 
 

 
 

SAKSFRAMLEGG 
 
 

Saksbehandler Klasse Saksmappe Gradering 

John A. Gjertsen 411 21/01247-1 Ugradert   

 
 

 
 
 

Søknad om permisjon fra menighetsrådet 
 
Vedlegg:  
permisjons brev.pdf 
 

Saksframlegg 

Vedlagte permisjonssøknad har kommet til menighetsrådet. 
 
Det er kirkeloven §7 som setter rammene for slike permisjonssøknader. 
 
§ 7.Uttreden av menighetsrådet i valgperioden. 

Den som taper valgbarheten1 til menighetsrådet i valgperioden, trer endelig ut av 
rådet. Hvis tap av valgbarhet skyldes registrert utflytting fra soknet for to år eller mindre, 
trer vedkommende ut av vervet for den tid utflyttingen varer. 

Menighetsrådet kan etter søknad frita, for et kortere tidsrom eller resten av 
valgperioden, den som ikke uten uforholdsmessige vanskeligheter eller belastning kan 
skjøtte sine plikter i vervet. 

(…) 

Hvis medlemmer av menighetsrådet trer endelig ut eller får varig forfall, trer 
varamedlemmer inn i deres sted i den nummerorden de er valgt. Er menighetsrådet 
valgt ved forholdstallsvalg,5 trer varamedlemmene inn fra vedkommende gruppe. 
 
 
 

Forslag til vedtak 
Menighetsrådet innvilger søknaden til Helen-Linnea Aall. 
Terje Fonk er 1. vara og rykker opp som fast medlem ut perioden. 
 
 

Forslag til vedtak 
 
 
 

Råd/utvalg Saksnummer Møtedato 

Bekkelaget og Ormøy menighetsråd 81/21-1 27.10.2021 
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Helen Lines Aall 
Helenlineaaall@gmail.com 
+47 98102627 
 
 

Permisjon brev 
 

Til hvem det måtte angå. Jeg ønsker å gå av med permisjon fra 25.oktober til kirkevalget i 

2023. Dette er grunnet at jeg er fulltids student og har dermed ikke muligheten til å engasjere 

meg i menighets samfunnet lenger. Det er dermed bedre at noen andre går inn for meg og 

gjør den jobben som trenges.  

 

Med vennlig hilsen 

 

Helen Aall 
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SAKSPROTOKOLL 

 
 
Arkivsak-dok. 21/01247 
Arkivkode  
Saksbehandler John A. Gjertsen 

 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Bekkelaget og Ormøy menighetsråd 27.10.2021 81/21-1 

 
 
 
Søknad om permisjon fra menighetsrådet 
 

 
Bekkelaget og Ormøy menighetsråd har behandlet saken i møte 27.10.2021 sak 81/21-
1 
 

Møtebehandling 

 

Vedtak  

Menighetsrådet innvilger søknaden til Helen-Linnea Aall. 
Terje Fonk er 1. vara og rykker opp som fast medlem ut perioden. 
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DEN NORSKE KIRKE 
Bekkelaget og Ormøy menighet 

 
 

 
 

SAKSFRAMLEGG 
 
 

Saksbehandler Klasse Saksmappe Gradering 

John A. Gjertsen 411 21/00127-7 Ugradert   

 
 

 
 
 

Referater og protokoller fremlagt for menighetsrådet 27. okt 2021 
 
  
 
         
 

Saksframlegg 
Ettersendes. 
 

Forslag til vedtak 
… 
 
 

Forslag til vedtak 
 
 
 

Råd/utvalg Saksnummer Møtedato 

Bekkelaget og Ormøy menighetsråd 82/21 27.10.2021 


	Bekkelaget og Ormøy menighetsråd (27.10.2021)
	Møteinnkalling
	Saksliste Bekkelaget og Ormøy menighetsråd 27.10.2021

	Godkjenning av innkalling og saksliste
	Godkjenning av protokoll
	Saker til behandling
	72/21 Menighetens frivillighetsfest - uke orientering og fordeling av oppgaver
	73/21 Vennskapsmenighetskomiteen okt 2021 - endring av komitemedlemmer.
	Saksprotokoll 
    , 27102021, Sak 73/21, Vennskapsmenighetskomiteen okt 2021 - endring av komitemed...

	74/21 Rapport fra BOSE til MR møte 27. okt 2021
	75/21 Økonomiforientering menighetsregnskap jan  - sept 2021
	Saksprotokoll 
    , 27102021, Sak 75/21, Økonomiforientering menighetsregnskap jan - sept 2021

	76/21 Samleregnskap Bekkelaget og Ormøy sokn 2020
	Saksprotokoll 
    , 27102021, Sak 76/21, Samleregnskap Bekkelaget og Ormøy sokn 2020

	77/21 Oppsummering og faktura for arbeidet på Ormøy kirke 2021
	Saksprotokoll 
    , 27102021, Sak 77/21, Oppsummering og faktura for arbeidet på Ormøy kirke 2021

	78/21 Utlysning av stilling etter nåværende diakon
	Saksprotokoll 
    , 27102021, Sak 78/21, Utlysning av stilling etter nåværende diakon

	79/21 Uro i KfiO - høsten 2021
	Rapport til KfiO okt 2021.pdf
	Brev til ansatte fra Kirkevergen 18.10.21.pdf
	Saksprotokoll 
    , 27102021, Sak 79/21, Uro i KfiO - høsten 2021

	80/21 Orienteirngssaker til MR møte 27. okt 2021
	81/21 Eventuelt MR møte 27. okt 2021
	81/21-1 Søknad om permisjon fra menighetsrådet
	permisjons brev.pdf
	Saksprotokoll 
    , 27102021, Sak 81/21-1, Søknad om permisjon fra menighetsrådet


	Orienteringssaker
	Eventuelt
	82/21 Referater og protokoller fremlagt for menighetsrådet 27. okt 2021


